

## 傳媒午宴

## Media Lunch

Meet the Need - Take the Lead

本會成立35年來,一直本著「以求為導」的方針及「用心·創新」的精神,因應社會需求拓展多元化的服務,讓智障人士、精神康復者及自閉症人士發揮潛能,積極融入社會。近年來的創新服務包括為自閉症及發展障礙人士提供服務的「牽蝶中心」,讓智障人士享有家庭生活的「扶康家庭」,以及讓社區人士與智障人士建立一對一友誼的「香港最佳老友」運動等。

本會為了讓社會大眾對我們的服務和社會上的需要有更深入的認識,特別於2013年1月10日舉行傳媒午宴,招待了10間傳媒機構採訪本會專業人士、服務使用者及家屬、義工和職員等,對各項創新服務作詳盡報導。

Since the establishment 35 years ago, our Society has been developing based on direction of "Meet the Need, Take the Lead" and the spirit of "Commitment • Innovation". Diversified services have been launched according to the needs of the community, enabling persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism to achieve maximum potential and fully integrated into the community. The recent innovative services include "Hin Dip Centre" - for persons with autism and developmental disabilities; "Casa Famiglia" - small home for persons with intellectual disabilities to enjoy family life; "Best Buddies Hong Kong" Movement - for persons with and without intellectual disabilities to build up one-to-one friendship.

To enhance people's understanding on our services and the needs of community, we have organized a media lunch on 10 January 2013. 10 media have attended and interviewed our professional representatives, service users and family members, volunteer and staff, reporting our innovative services that meet the needs of community.

